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Адрес GRADEL s.à.r.l. 
6, ZAE le triangle vert, 
L-5691 ELLANGE 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Since more than 20 years, Gradel is providing sputtering targets, more particularly for the Glass industry. With years, we have developed a specific
know-how in target manufacturing, design and optimization. Our last patented development is the continuous casting process to manufacture rotatable
targets. Together with the target manufacturing, we offer also services like magnetic field optimization and measurement, accessories
manufacturing,…

Thanks to our engineering office, we can design, manufacture and assemble specific machine dedicated to the Glass Industry.

Planar target production  
• NiCr 80-20 cronix quality and 99.8 % quality  
• Ag 99,99% with special design to decrease silver weight  
• Zinc, Tin, Zn-Al, Zn-Sn  
• Titanium, Zirconium, specific oxides and alloys on demand

Rotatable target production  
• Low melting point continuous casted rotatable targets in Sn,Zn,ZnAl(2%), ZnSn alloys.

Engineering Services to optimize sputtering processes, to design new project

Company Profile of GRADEL s.à.r.l.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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